



路德會協同中學
致家長函
陸運會新安排

1819-H027-CA

敬啟者：

- 一、 鑑於天文台預測超強颱風山竹將會在星期日為香港帶來惡劣天氣，會有頻密狂風大雨。由於山竹環流廣闊，風力強勁，為學生安全著想，本校決定取消原訂於本年九月十七日（星期一）假九龍仔運動場舉行之周年陸運會初賽。倘若教育局於九月十七日早上未有宣佈所有學校停課，學生仍須如常回校上課，而當天的上課日是 DayE。
- 二、 若九月十七日（星期一）沒有停課安排，學生原本已訂了的陸運會飯盒將改為送往學校，供學生午膳。
- 三、 由於初賽日取消，陸運會之賽程將濃縮於九月二十二日（星期六）上午八時十五分至中午十二時正舉行，地點仍為九龍仔運動場。
- 四、 原訂於九月十四日（星期五）之中一級啦啦隊練習將如常進行。

如有查詢，請致電 23808837 與課外活動主任歐子辰老師或體育科主任余重佳老師聯絡。

此致
貴家長

路德會協同中學 校長

謹啟

二零一八年九月十三日

回 條
陸運會新安排

敬覆者：

本人知悉 貴校決定取消原訂於九月十七日假九龍仔運動場舉行之週年陸運會初賽，並遵照校方所訂的安排，叮囑敝子弟於九月十七日如常回校上課（教育局宣佈中學停課除外）。

此覆
路德會協同中學 梁逸恆校長

家長簽名：_____

家長姓名：_____

學生姓名：_____

班 別：_____（_____）

聯絡電話：_____

日 期：_____

本回條須於 2018 年 9 月 14 日（星期五）或以前交班主任收



Concordia Lutheran School
Notice to Parents/Guardians
New arrangements for Sports Days

1819-H027-CA

13 September 2018

Dear Parents/Guardians,

- (1) The Hong Kong Observatory predicts that the Super Typhoon Mangkhut will bring adverse weather to Hong Kong on Sunday with frequent squalls and heavy rain. In view of that Mangkhut has a large circulation with intense winds, the School has decided to cancel the Sports Day 1 (Heat events) scheduled to be held at the Kowloon Tsai Sports Ground on September 17 (Monday) for the sake of safety of students. **All students should return to school as usual on September 17 (Monday) unless the Education Bureau has announced that classes of all schools are to be suspended. It will be Day E on September 17 (Monday).**
- (2) Should there be no class suspension arrangement on September 17 (Monday), the lunch boxes which the students has originally ordered for the Sports Day 1 will be sent directly to the school before lunch time.
- (3) Sports Day 2 will be held as scheduled at the Kowloon Tsai Sports Ground on September 22 (Saturday), from 8:15 am to 12 noon. However, the games schedule will be re-adjusted due to the cancellation of the Sports Day 1 (Heat Events).
- (4) The S.1 cheering team practice scheduled for September 14 (Friday) will proceed as usual.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Mr. Au, the ECA master or Mr. Yu, the teacher-in-charge of P.E. at 23808837.

Kindly sign the reply slip below and thank you for your attention.

Yours faithfully,

Leung Yat Hang
Principal

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----

Reply Slip - New arrangements for Sports Days

(Please hand in this reply slip to the class teacher on Friday, 14th September 2018)

Dear Principal,

Your letter dated 13 September 2018 about New arrangements for Sports Days is noted. I understand that the Sports Day 1 for Heat Events, which was scheduled to be held on September 17, has been cancelled. I will urge my son/daughter to return to school as usual on September 17 unless EDB has announced that classes of all schools are to be suspended on that day.

Signature of Parent: _____

Name of Parent: _____

Name of Student: _____

Class: _____ Class No: _____

Tel. No.: _____

Date: _____